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Draagt het college op Stand van zaken

27-08-2020
PNL

Aansluiten bij de motie 
Onderwijshuisvesting

Aangenomen Spreekt uit dat:
De gemeenteraad van Laarbeek deze motie onderwijshuisvesting 
ondersteunt. 

18-03-2021
ABL/CDA/DWG
/PvdA

Vrijstelling giften Aangenomen Verzoekt het college:
Zo spoedig mogelijk te bepalen dat bijstandsgerechtigden een 
vrijstelling van ontvangen giften hebben van € 1200,- per jaar

14-10-2021
Alle fracties

Vaststelling bestemmingsplan Artex Aangenomen - Die metingen te laten verrichten die nodig zijn om precies 
te weten wat Artex uitstoot en deze bevindingen openbaar 
beschikbaar te maken. Hierbij onderzoeken of continu 
metingen een mogelijkheid zijn;

- De werkwijze m.b.t. het onderzoek vooraf met de 
omwonenden te bespreken en realistische suggesties van 
de omwonenden hierbij mee te nemen;

- De raad vooraf over de kosten van een dergelijk onderzoek 
te informeren;

- Te handhaven op alle overtredingen die geconstateerd 
worden;

- Ervoor te zorgen dat indieners van klachten, voor zover 
dat al niet het geval is, op een juiste en adequate manier 
terugkoppeling krijgen over wat er met hun klachten 
gebeurt;

- Erop toe te zien dat Artex, binnen de ruimte die de huidige 
vergunning en wetgeving biedt, haar getoonde bereidheid 
nakomt om aanvullende (al dan niet technische) 
maatregelen te treffen die de ervaren overlast, en dan met 
name de uitstoot, sterk reduceert of zelfs helemaal 
wegneemt

Naar aanleiding van de motie van 14 oktober 2021 is een 
omgevingsanalyse en procesvoorstel opgesteld. Dit heeft onder 
ander geleid tot een bredere bewonersbijeenkomst op 23 februari 
2022. 
Deze bijeenkomst heeft weer geleid tot de klankbordgroep 
leefbaarheid Artex, waar de gemeente en Artex zitting in hebben 
en waar een viertal omwonenden zich voor hebben aangemeld. 
Deze vier omwonenden vertegenwoordigen een bredere achterban 
en hebben daarmee ook mandaat. 
Met de klankbordgroep is in twee bijeenkomsten, in april 2022 en 
juni 2022, gekeken hoe het proces rondom de uitvoering van de 
motie het beste vorm gegeven kan worden. In gezamenlijkheid is 
gekozen voor een onafhankelijke procesbegeleider. De stappen die 
nu gezet gaan worden is dat de omwonenden met hun achterban 
hoofd- en deelvragen gaan formuleren. Aan de hand van deze 
vragen organiseren we vervolgens verschillende inhoudelijke 
bijeenkomsten voor de klankbordgroep. 
Tot slot heeft Artex sinds september een nieuwe 
luchtzuiveringsinstallatie in werking. Op 18 oktober is de 
klankbordgroep uitgenodigd voor een rondleiding in het bedrijf en 
een toelichting over de installatie. 
We zitten momenteel midden in het proces. Een einddatum is dan 
ook niet te noemen. Alle partijen, en met name de omwonenden, 
verkiezen zorgvuldigheid boven snelheid. Daarbij verloopt de 
samenwerking goed en is iedereen betrokken. 
Binnenkort wordt er een RIB opgesteld om de raad uitgebreider te 
informeren.

11-11-2021
CDA / PNL

Aanpak bestrijding invasieve exoten Aangenomen Verzoekt het college om:
- Afstemming te zoeken met andere overheden met gronden 

in Laarbeek, zoals Rijkswaterstaat, provincie en 
Waterschappen, over de bestrijding van exoten als Japanse 
Duizendknoop en reuze berenklauw;

- Inwoners en bedrijven voor te lichten over de risico’s van 
verspreiding van snoeiafval/maaiafval van deze exoten;

- Te onderzoeken waar in Laarbeek haarden zijn van deze 
exoten en dit in kaart te brengen;

- Te onderzoeken in welke vorm en omvang bestrijding van 
de exoten gewenst is en de gemeenteraad hierover te 

- Nog dit jaar vindt er contact met de andere overheden, 
met zowel de vraag over hun huidige plan van aanpak en 
ook de locaties waar zij exoten hebben geconstateerd. 

- Vervolgens zullen wij nog voor het nieuwe jaar een lijst op 
stellen, om welke exoten het gaat en waar in de afgelopen 
periodes/ afgelopen jaren exoten zijn waargenomen. Deze 
informatie verzamelen wij bij onze eigen buitendienst, de 
aannemers die voor ons in de openbare ruimte werken als 
via meldingen die wij hebben ontvangen van bewoners en 
ondernemers.

- In januari/februari 2023 wordt, mede aan de hand van de 



informeren. lijst gekeken / onderzocht welke manieren van bestrijding 
wenselijk en haalbaar zijn en waar we deze methoden 
willen toepassen. 

- Rond maart/april, nog voor het groeiseizoen echt 
begonnen is, communiceren wij met onze eigen 
buitendienst en de aannemers over welke methode wij 
gaan toepassen. Tevens zal er dan overleg plaatsvinden 
met de andere overheden om gezamenlijk de bestrijding 
aan te pakken. Rond deze tijd zullen wij ook u, de 
gemeenteraad informeren. Met communicatie wordt 
gekeken hoe wij inwoners en bedrijven zullen informeren, 
dit zal rond april gebeuren met mogelijk een herhaling in 
de zomer.

09-12-2021
Alle fracties

Ontwikkeling horeca kop van Aarle-
Rixtel

Aangenomen Verzoekt het college:
- Geen horecagelegenheid te ontwikkelen op de kop van 

Aarle-Rixtel;
- In het gebied geen verharde wegen of parkeerplaatsen aan 

te leggen. Aan de rand van het gebied kunnen mogelijk 
enkele half verharde parkeerplaatsen worden gecreëerd; 

- De aanwezige natuur te ontzien van doorkruising middels 
verharde fiets- of wandelpaden en daarvoor in de plaats de 
bestaande (zand)paden te gebruiken, met inachtneming 
van de bereikbaarheid voor rolstoelgebruikers;

- Het gebied op een natuurvriendelijke wijze te ontwikkelen 
door bijvoorbeeld de aanwezige natuur uit te breiden (al 
dan niet middels vlechtheggen of andere 
landschapselementen) en bankjes, informatieborden of een 
uitkijkpost te plaatsen.

De verzoeken worden meegenomen in de verdere ontwikkeling 
van ’t Gulden Land. 
Te zijner tijd komt het college met voorstellen voor de verdere 
inrichting en mogelijk uitbreiding van de natuur in ’t Gulden Land.

27-01-2022
DWG/PvdA/AB
L

Opkoopbescherming / 
zelfbewoningsplicht

2023 Verzoekt het college om:
- Voor alle nieuwbouwwoningen of woningkavels in de 

gemeente beneden een nader vast te stellen prijsniveau, 
een plicht tot zelfbewoning van een aangekochte woning of 
bouwkavel vast te leggen

- De gemeenteraad uiterlijk september 2022 een voorstel te 
doen over de uitvoering van deze motie

Uiterlijk september is niet meer haalbaar, mede als gevolg van 
ambtelijke personele wijzigingen. Planning is dat voorstel in 2022 
wordt uitgewerkt en in 2023 in procedure wordt gebracht.

10-11-2022
CDA/DWG

Energiebesparing Aangenomen April 
2023

Draagt het college op:
- te onderzoeken op welke wijze de gemeente Laarbeek in 

en rond haar eigen gebouwen, dorpshuizen, sportzalen en 
wegen het energiegebruik binnen Laarbeek verder terug 
kan dringen. Hierbij kan bijvoorbeeld gedacht worden aan 
:
➢ het instellen van de verwarming op een lagere 

temperatuur ;
➢ het eerder uitschakelen van verlichting binnen en 

buiten gemeentelijke gebouwen;
➢ straatverlichting eerder of deels uit te schakelen;
➢ energiezuinige verlichting en apparatuur versneld in 

te kopen.

De raad uiterlijk april 2023 te informeren over stappen die men op 
dit gebied zet.

10-11-2022
CDA

Impact grote bedrijven op de 
leefbaarheid in de Brainportregio

Aangenomen Verzoekt het college om:
- Binnen het MRE zich hard te maken voor een juiste 

verdeling van de lasten voor de gemeenten welke 
voortkomen uit de economische groei van de 
brainportregio

- Binnen het MRE zich hard te maken voor het behoud van 
de leefbaarheid van de plattelandsgemeenten

- Binnen het MRE zich hard te maken om de grote 



(technologie) bedrijven mede verantwoordelijk te maken 
voor het oplossen van de problematiek als gevolg van de 
groei van deze bedrijven

- De raad te informeren over de reactie en de voorgestelde 
stappen vanuit de regio

10-11-2022
CDA

Onderzoek flora en fauna bij 
gemeentelijke bouwplannen

Aangenomen Verzoekt het college om:
- Een stappenplan op te stellen, ten aanzien van 

gemeentelijke plannen voor woningbouw en 
bedrijfsontwikkeling of voor bouwwerkzaamheden bij 
gemeentelijke gebouwen, met daarin de stappen die 
moeten voorkomen dat in de toekomst plannen vertraging 
oplopen vanwege de aanwezigheid van te beschermen 
flora en fauna

15-12-2022
CDA

Energiecompensatie Verenigingen, 
Cultuurinstellingen en Maatschappelijke 
Voorzieningen

Aangenomen Besluit:
- Het college te verzoeken de aanvullende financiële 

middelen in te zetten voor steun aan maatschappelijke 
voorzieningen en verenigingen in onder meer de sport en 
de cultuur;

- De commissie Sociale en Algemene Zaken hier periodiek 
over te rapporteren.


